



HONGQI



MEI
الشرق الأوسط الدولي

E-HS9

**فخامة القيادة الكهربائية بالدفع الرباعي.
PURE ELECTRIC INTELLIGENT SUV.**





E-HS9







Navigation screen showing a map with a blue route and various icons for navigation and vehicle status.

Central infotainment screen displaying a date 'Jun. 08', a car image, and a music player interface with 'E-HS9' as the track name.

Climate control screen showing a temperature of 23°C and 'SYNC AUTO' settings.



Silent Echoes of Pure Luxury.

The Hongqi E-HS9 is a contemporary masterpiece that seamlessly blends luxury, aesthetics, prestige, and technology. It sets an extraordinary example in every detail. In short, it's the ultimate full-electric SUV in its category.

سكون يعكس فخامة استثنائية.

هي أيقونة عصرية اجتمعت فيها كل عناصر الفخامة، والتكنولوجيا، والهيبة، والجمال. سيارة هونشي E-HS9 ليست مصممة لمجرد المنافسة بل لتكون الاستثناء في كل تفاصيلها الداخلية والخارجية. هي باختصار مصممة لتكون أفضل سيارة دفع رباعي كهربائية بالكامل في فئتها.




Step into a Realm of Inspired Opulence

The Hongqi E-HS9's interior offers a luxurious and comfortable experience like no other. It features four screens extended along the front panel: a 16.2-inch digital instrument cluster and an interactive touch screen for information and entertainment. It embodies a yacht-inspired design with chrome decorations and a luxurious wood panel encircling the gearbox, adding to the sense of luxury.

هي الفخامة عندما تتحدث عن نفسها.

تم تعزيز المقصورة الداخلية لسيارة E-HS9 بكل لمسات الفخامة لتكشف العالم على طريقته الخاصة. حيث أنها مزودة بـ 4 أنظمة شاشات تحكم وعرض ممتدة على طول اللوحة الأمامية بالكامل، تتضمن شاشة عدادات رقمية قياس 16,2 بوصة، وشاشة معلومات وترفيه تعمل باللمس. تضيء تزيينات الكروم في مقدمة وجانب المقصورة طابعاً فنياً من النظرة الأولى، بالإضافة إلى تطعيمات الأخشاب الفاخرة المحيطة بناقل الحركة الأوتوماتيكي مما يعزز التعبير الحقيقي للفخامة وكأنك في رحلة استثنائية على متن يختك الخاص.





**More Power.
More Peace of Mind.**

Enjoy a remarkable 600 km electric range on a single charge, and benefit from rapid charging capabilities, reaching %80 in under thirty minutes.



المزيد من القوة. المزيد من راحة البال.

تتميز هونشي E-HS9 بقدرة كهربائية لتقطع 600 كيلو متر بالشحنة الواحدة، وتوفر أيضاً خاصية الشحن السريع من صفر إلى 80% في أقل من نصف ساعة.

Whisper to Command.

You can now easily control the smart "Hi Hongqi" function through four sensitive microphones placed strategically around the front and rear seats.

أهلاً هونشي ولا أسهل.

انعم بتجربة قيادة ذكية ومساعدة صوتية ولا أروع، حيث يمكنك الآن وبكل سهولة التحكم بخاصية الأوامر الصوتية الذكية «أهلاً هونشي» عن طريق 4 ميكروفونات ذات حساسية عالية موزعة على امتداد الكراسي الأمامية والخلفية.

An Auditory Adventure Awaits.

Experience pre-adventure silence with the external noise cancelling feature. Plus, a top-notch 12-speaker audio system that captures all your senses during your journeys.

لا صوت يعلو فوق صوت تجربة رفاية هونشي.

هونشي E-HS9 مزودة بتقنية منع الضوضاء الخارجية وزجاج مزدوج لتوفر لك تجربة عزل فريدة تستمتع فيها بسحر الأجواء الهادئة المفعمة بالراحة قبل بدء المغامرة، بالإضافة إلى نظام صوتي متطور مكون من 12 مكبر صوت هو الأفضل لتغمر حواسك في كل مغامرة.



Embrace New World.

Open up to the boundless sky with the widest-ever panoramic sunroof that stretches across the entire length of the Hongqi E-HS9.

رؤية مختلفة للعالم.

تطلع على عالم لا حدود له من فوقك مع فتحة السقف بانورامية التي هي الأوسع على الإطلاق والممتدة على طول السيارة بالكامل.

Discover Luxurious Ease.

Explore a realm of complete comfort with the seats of the Hongqi E-HS9. Every seat is equipped with ventilation, heating, and massage systems, all controllable through the accessible touch screens located in front of each seat.

هي الراحة على أصولها.

اكتشف عالم مليء بكل سبل الراحة توفره لك مقاعد سيارة هونشي E-HS9، حيث تم تعزيز جميع المقاعد بأنظمة التهوية والتدفئة والتدليك، والتي يمكنك التحكم بها عن طريق شاشات اللمس المزودة أمام جميع مقاعد السيارة.





Boundless Joy, Lavish Luxury.

Six comfy seats in fine natural Nappa leather are available in the Hongqi E-HS9. Furthermore, two separate back seats with electric controls and air conditioning, together with smart screen devices, provide excellent daily family fun.

متعة بلا حدود. فخامة لا تهاهي.

ستة مقاعد مريحة مصنوعة بالكامل من جلد النابا الطبيعي الفاخر تجعل من هونشي E-HS9 تجسيدا حقيقيا للفخامة. ليس هذا فحسب، فالمقعدين الخلفيين مزودين بنظام تحكم كهربائي وتكييف خاص وأنظمة الشاشات الذكية والمصممة لتوفير تجربة قيادة استثنائية لك ولعائلتك كل يوم.



Cutting-edge technology to match your pace.

Experience the convenience of the Hongqi E-HS9's intelligent touchscreen – a simple touch grants you access to GPS navigation, -4 zone automatic air conditioning control, parking assist cameras, lane keeping systems, and much more.

تقنيات متطورة تلائم نمط حياتك العصري.

تم تزويد سيارة هونشي E-HS9 بشاشة ذكية لا تحتاج منك سوى لمسة بسيطة لتتيح لك عالم من الاختيارات الذكية كالتحكم بنظام الملاحة GPS، والتحكم بنظام التكييف الأوتوماتيكي رباعي المناطق، وكاميرات المساعدة على الاصطفاف، وأنظمة المحافظة على المسار، والعديد من الأنظمة الذكية المتطورة الأخرى.



Distinction at its finest.

The Hongqi E-HS9's front is a luxury icon with the distinctive Hongqi red light line, welcoming lights, and a wide grille featuring sleek lines for both prestige and wind resistance. It's equipped with advanced LED and adaptive lighting systems for optimal visibility in any weather and terrain.

هبة التفرد.

يجسد التصميم الأمامي لسيارة هونشي E-HS9 أيقونة عصرية من الطراز الأول بفضل خط هونشي الوسطي باللون الأحمر الغني عن التعريف، وإضاءات الترحيب المميزة التي ستبهرك في كل مرة تقترب فيها من السيارة. تتميز السيارة أيضاً بشبك أمامي عريض يتخلله خطوط تصميم مستقيمة، بجانب الخطوط الانسيابية الجانبية والتي تضيء لمسة من الفخامة وهيبة المظهر، كما أنها قد صممت بعناية لتوفر مقاومة هواء انسيابية على جميع الطرقات. أيضاً تم تعزيز الجزء الأمامي بأنظمة إضاءة LED قوية وذكية لتوفير أفضل مساحة رؤية في أي مكان وزمان.



الترحيب مجرد البداية.

تجربة ترحيب من الطراز الرفيع في انتظارك كل مرة تقترب فيها من سيارتك، حيث تعمل كل إضاءة LED الأمامية والخلفية للسيارة في تناغم مبهر، حيث تستجيب فيه مقابض الأبواب المخفية بمجرد اللمس. ولا يتوقف الأمر عند هذا الحد، فبمجرد فتح الأبواب ستُفرش لك سجادة الاستقبال المضاءة باللون الأحمر لتدعوك لدخول عالمك الملكي الخاص.

More Than Welcome.

Each approach to your car promises a luxurious welcome. Front and rear LED lights harmonize brilliantly, while the smart hidden sensing door handles respond to your touch. But it doesn't stop there - upon opening the doors, a red light carpet unfolds, inviting you into your luxurious realm.





More Than Capable.

With a substantial 99 kW battery, 550 hp, and 700 Nm of torque, the Hongqi E-HS9 boasts one of the electric car world's largest batteries.

قادرة وأكثر.

تتميز هونشي E-HS9 بوحدة من أكبر البطاريات في عالم السيارات الكهربائية بسعة 99 كيلو واط بقدرة 550 حصان و700 نيوتن/متر عزم دوران.

Colours

الألوان



أبيض ثلجي + رمادي
Ice white+Quantum silver grey



رمادي
Quantum silver grey



رمادي (سقف أسود)
Quantum silver grey (black top)



أبيض (سقف أسود)
Elegant white (black top)



أبيض
Elegant white



Black
أسود

Peace of Mind Comes Standard.

The Hongqi E-HS9 prioritizes your family's safety with a comprehensive airbag system and advanced tech like lane control, pedestrian alerts, lane departure alert system, blind spot monitoring warning system, and more. It also offers intelligent cruise control and other vital features.



راحة البال والسلامة تجهيز أساسي.

سيارة هونشي E-HS9 معززة بكل تجهيزات الراحة والسلامة، حيث توفر السيارة نظام الوسائد الهوائية الموزعة بعناية على كافة أرجاء المقصورة. ذلك بالإضافة لمجموعة من أفضل تقنيات الأمان المتطورة في العالم كنظام التحكم بمسار السيارة، ونظام تنبيه مغادرة المسار، ونظام تنبيه المرور والمشاة، ونظام تحذير ومراقبة النقطة العمياء، بالإضافة إلى نظام التحكم بالقيادة في المنحدرات، ونظام التحكم بثبات الهيكل وعدم الإنزلاق، ونظام منع انغلاق المكابح، كما ينعم السائق بمثبت سرعة ذكي والعديد من المميزات التكنولوجية الأخرى.



Dimensions / الأبعاد



طول - عرض - ارتفاع (مم)
1731*2010*5209



Length * Width * Height (mm)
5209*2010*1731

Rims / الإطارات

22-inch wheel
R22 275/40
عجلة 22 بوصة
R22 275/40



21-inch wheel
R21 265/45
عجلة 21 بوصة
R21 265/45



المزايا والمواصفات الفنية / Features and specifications

	Executive	Deluxe	Flagship	E-HS9
Length * Width * Height (mm)	5209*2010*1731	5209*2010*1731	5209*2010*1731	أبعاد السيارة
Wheelbase(mm)	3110	3110	3110	الطول والعرض والارتفاع (مم)
Maximum Battery Capacity(kWh)	84	99	99	قاعدة العجلات (مم)
Maximum Motor Power	160+160 كيلو وات	160+245 كيلو وات	160+245 كيلو وات	أقصى قدرة للبطارية
Maximum Torque(N-m)	300+300	300+450	300+450	أقصى قدرة للمحرك
Driving Range(WLTP)	≥380	≥441	≥441	عزم الدوران
Tire Specification	265/45 R21	265/45 R21	265/45 R21	نطاق القيادة
Battery Pack Heating	•	•	•	مواصفات الإطارات
Electric Intelligent Four-Wheel Driven	•	•	•	نظام مجموعة تسخين/ تبريد البطارية
Air Suspension	-	-	•	دفع رباعي ذكي كهربائي
Braking Energy Recovery System	•	•	•	نظام التعليق الهوائي
Keyless Entry	•	•	•	نظام إستعادة طاقة المكابح
Matrix Intelligent LED Headlight	-	•	•	نظام الدخول الذكي
Exterior Rearview Mirror Welcome Light	-	•	•	نظام إضاءة أمامي ذكي ماتريكس
LED Welcome Pedal	-	•	•	إنارة ترحيبية لمرآة الرؤية الخلفية الخارجية
Pop-Out Hidden Door Handle	•	•	•	إنارة LED ترحيبية لدواسة القيادة
Rain Sensing Wiper	-	•	•	مقابض أبواب ذكية مخفية
Panoramic Skylight	•	•	•	مساحات زجاج حساسة للمطر
Rear Privacy Glass	•	•	•	سقف بانورامي
Anti-Glare Inner Rearview Mirror	•	•	•	زجاج توفير خصوصية خلفي
Auto-Adjustable Internal Ambient Light	-	•	•	مرآة رؤية خلفية مانعة لانعكاس سطوع الضوء
Front Seats Electrical Adjustment	•	•	•	نظام تحكم إضاءة محيطية تلقائية
Seats Leather	Alcantara+PVC	Alcantara+PVC	NAPPA+Alcantara	تحكم كهربائي بالمقاعد الأمامية
Number of Seats	7	7	6	مقاعد جلد
Number of Screens	2	2	3	عدد المقاعد
				عدد الشاشات

المزايا والمواصفات الفنية / Features and specifications

	Executive	Deluxe	Flagship		
2nd Row Seats Electrical Adjustment	-	-	•	تحكم كهربائي بمقاعد الصف الثاني	المواصفات الداخلية والترفيه
3rd Row Seats Back Folding	•	•	•	طي المقاعد الخلفية	
Leather Steering Wheel	•	•	•	عجلة قيادة جلد	
Multi-Screen Interaction	•	•	•	شاشة معلومات وترفيه متعددة الاستخدامات	
8 Speakers	•	-	-	8 مكبرات صوتية	
12 Speakers	-	•	•	12 مكبر صوتي	
LED Intelligent Make-Up Mirror & LED Light	•	•	•	مرآة صغيرة بنظام إضاءة LED الذكي	
Quad-Zone Temperature Control	•	•	•	التحكم الأوتوماتيكي المزدوج في درجة حرارة المقاعد	التقنيات
Automatic Parking Assistance	•	•	•	مساعد الاصطفاف التلقائي	
Cellphone Connection	•	•	•	ربط الهاتف المحمول	
Internal WIFI	•	•	•	شبكة WiFi داخلية	
Steering Wheel Memory	•	•	•	ذاكرة عجلة القيادة	مواصفات السلامة
Driver's Seat Airbag	•	•	•	وسادة هوائية - مقعد قائد المركبة	
Co-Driver's Seat Airbag	•	•	•	وسادة هوائية - مقعد الراكب الأمامي	
Front Side Airbag	•	•	•	وسائد هوائية أمامية	
Rear Side Airbag	-	-	•	وسائد هوائية خلفية	
Front/Rear Side Curtain Airbag	•	•	•	وسائد هوائية جانبية	
Pedestrians Alert outside the Vehicle	•	•	•	نظام تنبيه المرور والمشاة	
TPMS	•	•	•	نظام مراقبة ضغط الإطارات	
ESP	•	•	•	نظام الثبات الإلكتروني	
Collision Warning	•	•	•	نظام تنبيه التصادم	
BSD	•	•	•	كشف النقاط العمياء	
Crossroad Reversing Warning	•	•	•	تحذير الانزلاق والرجوع للخلف	
LDWS	•	•	•	نظام تنبيه الخروج عن المسار	
LKA	•	•	•	نظام المحافظة على المسار	
LCA	•	•	•	LCA	

When Sleek Perfection Shines

The elegance extends to the tiniest details on the exterior. Equipped with 21-inch sport wheels, the Hongqi E-HS9 also showcases an advanced adaptive lighting system. This system promptly adjusts the front lighting's intensity, responding within milliseconds when encountering pedestrians or navigating crosswalks.

حرفية تضيء عالمك

الفخامة تفوق أدق التفاصيل في التصميم الخارجي، حيث تجسد كل من العجلات الرياضية قياس 21 بوصة ونظام الإضاءة التكيّفي المتطور - الذي يتحكم تلقائياً بالإضاءة الأمامية، و الذي يعمل بدوره على تعديل شدة الضوء بسرعة تتراوح بين أجزاء من الثانية عند مقابلة أو تتبع عبور المشاة- صورة حقيقة للارتقاء بحرفية التصميم الفاخر.





HONGQI

MEI
الشرق الأوسط الدولي

00218947955555
hongqi-ly.com